
          Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

BALVU NOVADA PAŠVALDĪBA 

BALVU NOVAVADA DOME 

Reģ.Nr 90009115622., Bērzpils iela 1A, Balvi, Balvu novads, LV-4501,  

tālrunis +371 64522453, e-pasts: dome@balvi.lv 

 
 

Balvos 

 

 TAUTSAIMNIECĪBAS UN VIDES KOMITEJAS  

SĒDES PROTOKOLS 
Balvos  

  

2023.gada 20.septembrī                                                                                   Nr. 10 

 

Sēde sasaukta plkst. 09:00 

Sēdi atklāj plkst. 09:01 

 

Sēde notiek klātienē Bērzpils ielā 1A, Balvos, LV- 4501 (3.stāvā, Sēžu zālē) 

 

Sēdes veids - atklāta 

 

Sēdes norise tiek ierakstīta audio formātā. 

 

Darba kārtībā: 

1. Par situāciju ar attīrīšanas iekārtām pansionātā “Balvi” (INFORMATĪVS). 

2. Par Balvu novada pašvaldības tiltu inspekcijām 2023.gadā (INFORMATĪVS). 

3. Par Valsts reģionālā autoceļa P45 Viļaka-Kārsava drošību Baltinavas ciematā 

(INFORMATĪVS). 

4. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu, lietošanas mērķu un apgrūtinājumu 

noteikšanu Balvu novada, Baltinavas pagasta nekustamā īpašuma “Degšņi” zemes 

vienības ar kadastra apzīmējumu 3844 012 0035 sadalei. 

5. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu, lietošanas mērķu un apgrūtinājumu 

noteikšanu Balvu novada, Balvu pagasta nekustamā īpašuma “Atmodas” zemes 

vienības ar kadastra apzīmējumu 3846 005 0816 sadalei. 

6. Par grozījumiem Balvu novada domes 2023. gada 24. augusta sēdes lēmumā Nr. 

413 (protokols Nr. 11., 6.§) nosaukumā “Par zemes ierīcības projekta 

apstiprināšanu, lietošanas mērķu un apgrūtinājumu noteikšanu Balvu novada, 

Vectilžas pagasta nekustamā īpašuma “Kapusala” zemes vienības ar kadastra 

apzīmējumu 3890 006 0014 sadalei”. 

7. Par nosaukuma “Lāčupes” piešķiršanu nekustamajam īpašumam Susāju pagastā, 

Balvu novadā, un nodošanu atsavināšanai. 

8. Par nosaukuma “Masļenki” un adreses Viļakas iela 16, Baltinava piešķiršanu 

nekustamajam īpašumam Baltinavas pagastā, Balvu novadā un ierakstīšanu 

zemesgrāmatās uz pašvaldības vārda. 
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9. Par nosaukuma “Sprogaines” piešķiršanu nekustamajam īpašumam Susāju pagastā, 

Balvu novadā, un nodošanu atsavināšanai. 

10. Par ceļa servitūta līguma noslēgšanu Lazdukalna pagastā, Balvu novadā. 

11. Par grozījumu Balvu novada domes 2023.gada 24.augusta lēmumā (protokols 

Nr.11., 16.§) “Par Balvu novada pašvaldībai piekritīgās zemes vienības Kupravas 

pagastā, Balvu novadā sadali, ierakstīšanu zemesgrāmatās uz pašvaldības vārda un 

nodošanu atsavināšanai”. 

12. Par Viļakas novada domes 2014.gada 31.jūlija lēmuma “Par zemes vienības 

ieskaitīšanu pašvaldībai piekritīgajā zemē” (protokols Nr.13, 21.2.&) un 2014.gada 

28.augusta lēmuma “Par grozījumiem lēmumā” (protokols N.15, 16.3.&) 

atcelšanu. 

13. Par medību tiesībām Arvīdam Rēdmanam Susāju pagasta nekustamajos īpašumos. 

14. Par medību tiesībām Mednieku un makšķernieku biedrībai "Bērzkalne" Bērzkalnes 

pagasta nekustamajos īpašumos. 

15. Par Balvu novada pašvaldībai piekritīgās zemes vienības Kubulu pagastā, Balvu 

novadā sadali, zemes lietošanas mērķu noteikšanu un nodošanu valstij, LR 

Zemkopības Ministrijas personā, bez atlīdzības. 

 

Papildus darba kārtībā: 

16. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu, lietošanas mērķu un apgrūtinājumu 

noteikšanu Balvu novada, Susāju pagasta nekustamā īpašuma “Ūdeņumājas” 

zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 3878 004 0021 sadalei. 

 

Sēdi vada – Jānis Trupovnieks 

Protokolē – Jūlija Korlaša 

 

Piedalās- 

Komitejas locekļi: deputāts Iveta Arelkeviča, deputāts Aldis Bukšs, domes priekšsēdētāja 

vietniece Sandra Kapteine, deputāts Anita Kokoreviča, domes priekšsēdētājs Sergejs 

Maksimovs 

 

Ieinteresētās personas: 

Tehniskā nodaļas Tehniskās nodaļas vadītājs Andris Zelčs, Ziemeļlatgales laikraksta 

„Vaduguns“ redaktors Edgars Gabranovs, Balvu novada administrācijas Izpilddirektora 

vietnieks attīstības plānošanas un nekustamā īpašuma jautājumos Jānis Bubnovs, deputāts, 

Baltinavas vidusskolas direktors Imants Slišāns, P/a "SAN - TEX" Komunālinženieris Aivars 

Pugejs, Baltinavas pagasta pārvaldes vadītāja Sarmīte Tabore, iedzīvotājs Guntars Ņikuļins, 

Pansionāta Balvi direktore Jana Komane, Pansionāta Balvi Saimniecības struktūrvienības 

vadītājs Jānis Mileiko, Balvu novada administrācijas Izpilddirektore Daina Tutiņa, Baltinavas 

pagasta iedzīvotājs Artūrs Bukovskis 

attālināti izmantojot  https://us06web.zoom.us/ (attēla un skaņas pārraidi reālajā laikā) Latvijas 

Valsts ceļi pārstāvis Voldemārs Stirāns, Nekustamā īpašuma nodaļas vadītāja Gunta Raibekaze, 

Nekustamā īpašuma nodaļas nekustamā īpašuma speciāliste Jana Krilova, Nekustamā īpašuma 

nodaļas Nekustamā īpašuma speciālists Ilze Avota, Balvu novada administrācijas 

Izpilddirektora vietnieks administratīvajos un finanšu jautājumos Tamāra Locāne, Juridiskās 

nodaļas Juriskonsults Ligija Logina, deputāts Ruta Cibule, Juridiskās nodaļas Juriskonsults 

Inese Trupovniece, Juridiskās nodaļas Juriskonsults Iveta Kokoreviča, Nekustamā īpašuma 

nodaļas nekustamā īpašuma speciāliste Inese Kaņepe, Attīstības plānošanas nodaļas projektu 

vadītāja Arvita Voiciša, Sabiedrisko attiecību nodaļas vadītāja Iluta Jaunžeikare, Rugāju 

pagasta pārvaldes Klientu apkalpošanas speciāliste Daiga Logina, Juridiskās nodaļas vadītāja 
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Ilona Blūma, P/a "SAN - TEX" pašvaldības aģentūras direktors Egons Strumpe, Sabiedrisko 

attiecību nodaļas Vecākais sabiedrisko attiecību speciālists Kristiāns Bokta, Kancelejas un 

personāla nodaļas vadītāja Līga Vilciņa, Iepirkumu nodaļas vadītāja Dace Dzērve, Kancelejas 

un personāla nodaļas vadītāja vietnieks Mareks Šubenieks, Kancelejas un personāla nodaļas 

personāla speciāliste Inese Siliņa, Kancelejas un personāla nodaļas vecākais lietvedis Guna 

Strumpe, Krišjāņu pagasta pārvaldes vadītāja Iveta Socka-Puisāne, Attīstības plānošanas 

nodaļas projektu vadītājs Gatis Siliņš, Juridiskās nodaļas vecākais juriskonsults Juris 

Annuškāns, Ziemeļlatgales Biznesa un tūrisma centra tūrisma organizatore Ineta Bordāne 

 

Nepiedalās-  

Komitejas locekļi: deputāts Aigars Pušpurs - personīgu iemeslu dēļ 

 

Balsojums par papildus darba kārtības jautājuma iekļaušanu 

 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Aicina apstiprināt papildus darba kārtības jautājuma iekļaušanu. 

Komitejas locekļi apstiprina papildus darba kārtību. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

5 (Iveta Arelkeviča, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, 

Sergejs Maksimovs, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Apstiprināt papildus darba kārtības jautājumu 

iekļaušanu 

 

Balsojums par darba kārtību kopumā 

 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Aicina apstiprināt darba kārtību kopumā. Komitejas locekļi 

apstiprina darba kārtību kopumā. Sāk izskatīt darba kārtības 

jautājumus. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

5 (Iveta Arelkeviča, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, 

Sergejs Maksimovs, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: Apstiprināt darba kārtību kopumā 

 

1.§ 

Par situāciju ar attīrīšanas iekārtām pansionātā “Balvi” (INFORMATĪVS). 

 

Ziņo Andris Zelčs: Ziņo, prezentē un sīkāk paskaidro par situāciju ar attīrīšanas iekārtām 

pansionātā “Balvi”. 
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Izsaka viedokli Aivars 

Pugejs: 

Sīkāk paskaidro par uzskaites problēmu. 

Izsaka viedokli Andris 

Zelčs: 

Sīkāk skaidro par spiedvadu, ka jāskatās kompleksi, ekonomiski nav 

vērtēti, ka ieguldījumi nepieciešami ļoti lieli, bet ļoti jāpārdomā par 

to,vai tas atmaksājas. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Skaidro, ka īsti nav sadzirdējis informāciju par to, ka varbūt nekur nav 

problēmas. Kāpēc attīrīšanas iekārtas nestrādā atbilstoši tā, kā tām 

būtu jāstrādā. 

Izsaka viedokli Andris 

Zelčs: 

Skaidro, ka nav samazinājuma %. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Skaidro, ka plūsmas mērītājs bija uzstādīts, jautā, kas šobrīd 

nedarbojas, ka tas ir remontā. 

Izsaka viedokli Aivars 

Pugejs: 

Skaidro, ka to nevar salabot un ir nepieciešams iegādāties jaunu. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Skaidro, ka, lai pieņemtu kādu risinājumu ir nepieciešams laiks, tas 

nav 1 vai 2 mēnešu risināms jautājums. Īsti izskatās, ka nav degsmes 

šo jautājumu risināt, ir jārisina jautājums, lai attīrīšanas iekārtas 

strādātu. Jārisina esošās problēmas. Jāsaprot, kādi pirmie soļi ir 

sperami, lai veiktu radikālu rīcību, kādi soļi ir jāveic. 

Izsaka viedokli Jana 

Komane: 

Skaidro, ka ir apsekota lietus ūdeņu nonākšana kanalizācijā. 

Nepieciešams tehniskais projekts un tās ir izmaksas, ko paši nevar 

realizēt. Sīkāk paskaidro par mazgāšanas līdzekļiem, ka tie ir videi 

draudzīgi, par līdzekļiem, kas veic dezinfekciju,ka to patreiz nav 

daudz. Tie uzdevumi, kas tika uzlikti no pēdējās rekonstrukcijas tiek 

darīti. 

Izsaka viedokli Jānis 

Mileiko: 

Sīkāk skaidro par to, kas būtu jādara, ka svarīgi ir tas, lai lietus ūdeņi 

tiktu novadīti, tur, kur tiem ir jābūt, bet tā nav galvenā problēma, būtu 

jāizlemj, kā uzbūvēt lietus ūdeņu savākšanu. Skices veidā uzmetumam 

projektu no savas puses var sagatavot. Skaidro, ka par plūsmas 

mērītāju, tas arī neatrisinās problēmu, ka attīrīšanas iekārtas būtu jāsūc 

aptuveni kādas 2 reizes gadā, bet pansionāts to dara nepārtraukti. 

Izsaka viedokli Aivars 

Pugejs: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Skaidro, ka būtu nepieciešams sakārtot plūsmas mērītāju un lietus 

ūdens novadi. Nepieciešams izpētīt situāciju un tad tālāk jāvirzās uz 

tehniskās dokumentācijas izstrādi. 

Izsaka viedokli 

Sergejs Maksimovs: 

Jāsaprot, kādas turpmākās rīcības attiecībā uz šīm iekārtām. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Skaidro, ja notiek kaut kādas sanāksmes par šādiem jautājumiem, tad 

būtu jābūt kaut kādam skaidram plānam. Aicinātu sniegt konkrētus 

priekšlikumus, kā labāk un ko var darīt. Aicinājums izpilddirektorei, 

ka būtu jābūt vairākiem variantiem, kā šo jautājumu var risināt. Ir 

nepieciešams konkrēts risinājums, nozīmējot atbildīgos speciālistus un 

pieprasot pašvaldībai nepieciešamo finansējumu šiem darbiem. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Skaidro, ka darbs notiek visu laiku. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Skaidro, ka uz nākošo komitejas sēdi būtu nepieciešams A.Pugeja 

ziņojums par iespējamajiem risinājumiem un soļiem, kā arī 
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izpilddirektores ziņojums par konkrētām darbībām attiecībā uz šo 

jautājumu. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Skaidro, ka pēc iepriekšējās sarunas jau bija aicinājums griezties ar 

konkrētiem priekšlikumiem un aptuvenajām izmaksām. Skaidro, ka 

līdz galam nesadzirdēja to, kas šobrīd notiek un cik tas izmaksā. 

Lielākā problēma ir tā, ka atšķiras viedokļi un joprojām nav skaidrs, 

kur īsti ir problēma. Skaidro, ka varbūt būtu vērts padomāt par to, ka 

tiktu piesaistīts attiecīgais speciālists, lai varētu šo problēmu risināt. 

Izsaka viedokli Jānis 

Mileiko: 

Skaidro, ja gribam nepiesārņot ezeru, tad ir jāparedz pārbūve uz Balvu 

pilsētas attīrīšanas iekārtām. 

Izsaka viedokli Aivars 

Pugejs: 

Skaidro, ka jaunajās attīrīšanas iekārtās ir jāparedz, ka jābūt ķīmiskai 

attīrīšanai un, ja tiks pieslēgts pansionāts, tas būs jāpielieto tikai 

jautājums būs cik lielā koncetrācijā, to drīkst pielietot. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Skaidro, ka tiek uzdots uzdevums uz nākošo komitejas sēdi P/A "San-

tex" pārstāvjiem sagatavot ziņojumu par attīrīšanas iekārtu izbūvi 

Balvu pilsētā un arī soļiem, kas veicami attiecībā uz Balvu pansionāta 

attīrīšanas iekārtām, kā arī izpilddirektores sagatavot ziņojumu par 

konkrētām darbībām attiecībā uz šo jautājumu. 

Izsaka viedokli 

Guntars Ņikuļins: 

Sīkāk skaidro par savu iesniegto iesniegumu pašvaldībai un tā būtību. 

Par Pērkonu ezera piemēslojumu, par sūkņu staciju, par avārijas 

sekām. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Jājautā, kur ir šis iesniegtais iesniegums un kā šis jautājums ir risināts. 

Izsaka viedokli 

Sergejs Maksimovs: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli 

Guntars Ņikuļins: 

Sīkāk paskaidro un jautā, kas atbildēs un kompensēs šīs avārijas sekas. 

Izsaka viedokli Aivars 

Pugejs: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Skaidro, ka uz nākošo komitejas sēdi nepieciešams iesniegt domes 

priekšsēdētāja S.Maksimova un izpilddirektores D.Tutiņas ziņojumu 

par to, kas ir darīts attiecībā uz šo iesniegto iesniegumu, kādi darbi ir 

veikti un kas ir darīts. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Aicina šo sniegto informāciju pieņemt zināšanai. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

6 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Sandra Kapteine, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Informācija par situāciju ar attīrīšanas iekārtām 

pansionātā “Balvi” tiek pieņemta zināšanai. Tiek uzdots 

uzdevums uz nākošo komitejas sēdi P/A "San-tex" 

pārstāvjiem sagatavot ziņojumu par attīrīšanas iekārtu 

izbūvi Balvu pilsētā un arī soļiem, kas veicami attiecībā 
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uz Balvu pansionāta attīrīšanas iekārtām, kā arī 

izpilddirektorei sagatavot ziņojumu par konkrētām 

dsrbībām attiecībā uz šo jautājumu, domes 

priekšsēdētājam Sergejam Maksimovam un 

izpilddirektorei Dainai Tutiņai sniegt ziņojumu par to, 

kas ir darīts attiecībā ar G.Ņikuļina iesniegto iesniegumu, 

kādi darbi ir veikti un, kas ir izdarīts. 

 

2.§ 

Par Balvu novada pašvaldības tiltu inspekcijām 2023.gadā (INFORMATĪVS). 

 

Ziņo Jānis Bubnovs: Ziņo, prezentē un sīkāk paskaidro par Balvu novada pašvaldības tiltu 

inspekcijām 2023.gadā. Sīkāk skaidro par biežāk sastopamām 

nepilnībām, steidzamajiem darbiem, tiltiem un caurtekām, kuriem ir 

apdraudēta satiksmes drošība, tiltiem un caurtekām, kuriem 

nepieciešams veikt speciālo inspekciju, tiltiem, kuru remontēšana nav 

lietderīga, kopējām izmaksām. Piedāvājums būtu par šīm summām pie 

nākošā gada budžeta sastādīšanas šo nepieciešamo summu novirzīt no 

rezerves fonda šo darbu veikšanai un tiktu izsludināts vienots 

iepirkums. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Skaidro, ka tika izskanēts konkrēts priekšlikums par nākamā gada 

budžetu, kas ir atrunāts prezentācijas 7.slaidā un apturēt zināmas sekas 

izdarot primāros darbus, lai šīs būves saglābtu un tad arī spertu 

nākamos soļus, kas būtu paredzēti. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Skaidro, ka gribētu piebilst. Skaidro, ka viegli uztverams un saprotams 

ziņojums par finansējumu, ko varētu piešķirt no rezerves fonda 

nākamā gada budžeta, kas ir reālāks un praktiskāks, kas arī ir iespējams 

ar ko visticamāk ir jārēķinās, bet noteikti saj;usmā par to neviens nav, 

kas attiecīgi no rezerves fonda pašiem ceļiem netiek paredzētais 

finansējums. Skaidro, ka ir dažādi instrumenti un vien sno tiem ir 

Latgales plānošanas reģions, ko varētu visas pašvaldības apspriest 

kopā un skaidro, ka tā būtu viena no iespējām, ko varētu kopā ar citām 

pašvaldībām darīt, rakstiot attiecīgu vēstuli un saņemt kaut kādu daļu 

finansējuma no valsts. Kā arī Eiropas savienības papildus finansējuma 

no programmas Austrumu pierobežai iegūt. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Aicina šo sniegto informāciju pieņemt zināšanai. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

6 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Sandra Kapteine, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Informācija par Balvu novada pašvaldības tiltu 

inspekcijām 2023.gadā tiek pieņemta zināšanai. 
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3.§ 

Par Valsts reģionālā autoceļa P45 Viļaka-Kārsava drošību Baltinavas ciematā 

(INFORMATĪVS). 

 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

E-pastā norādīja, ka pie jautājuma nav pievienoti iesniegtie 

iesniegumi, kuri paskaidro situāciju par nepieciešamību izskatīt šo 

jautājumu. Tiek pievienoti iesniegumi pie sniegtās informācijas. 

Ziņo Jānis Bubnovs: Ziņo un sīkāk paskaidro par saņemto iesniegumu un situāciju kopumā. 

Skaidro, ka līdzīga satura vēstule ir nosūtīta gan Latvijas Valsts ceļiem, 

gan Satiksmes ministrijai un līdz ar to arī ir pieaicināts Latvijas Valsts 

ceļu pārstāvis. 

Izsaka viedokli 

Voldemārs Stirāns: 

Skaidro par attiecīgi minētā ceļa ietves uzbūvi tuvāko 3 gadu laikā nav 

paredzēts, jo ir noteikti konkrēti kritēriji. Sīkāk skaidro par trotuāra 

plānotajiem darbiem, kritērijiem, projektiem. Skaidro, ka Valsts ceļi ir 

izvērtējuši šo situāciju, lai nodrošinātu drošību ir dots uzdevums- 

pasūtītas ceļa zīmes, kas tuvākajā laikā tiks izgatavotas un uzstādītas 

ātruma ierobežojums, lai kaut kādā veidā atrisinātu šo situāciju. 

Skaidro, ka vēl viena no iespējām ir sadarboties ar Valsts poiliciju, kas 

varētu pie skolas veikt ātruma kontroli. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Sīkāk skaidro par satiksmes intensitāti un bīstamo situāciju. Jau 

iepriekš no savas puses ir iesniedzis priekšlikumu par šīs ietves izbūvi 

pie skolas un labprāt vēlētos dzirdēt, kas ir noticis, vai ir kaut kas 

domāts un strādāts pie šī jautājuma. Jautā Stirāna kungam - kas īsti 

seko satiksmes drošībai Balvu novadā, skaidro, ka vēlētos saņemt 

oficiālu vēstuli par šiem kritērijiem. Skaidro, ka šobrīd Rekavā notiek 

ietves uzbūve, ka gribētos pēc līdzīga principa, lai arī citur tā rīkotos 

un kā ir nonākts līdz tam Rekavā un ko var darīt, lai arī citur nonāktu 

līdz tam. Baltinavā, kur satiksmes intensitāte ir iespaidīga. 

Izsaka viedokli 

Voldemārs Stirāns: 

Sīkāk paskaidro par kritērijiem un prioritātēm. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Sīkāk skaidro par informatīvo ziņojumu, kur pamatā ir runa par velo 

celiņu un pamatceļa savienošanu. Jautājums bija par to, kur ir atrunāti 

tādi kritēriji par to, ka nevar būvēt ietvi, kamēr netiek pārbūvēta pati 

iela. 

Izsaka viedokli 

Voldemārs Stirāns: 

Skaidro par to, kas varētu šo procesu paātrināt. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Cik ir apdzīvotu vietu ar tādu satiksmes intensitāti 30 m attālumā no 

skolas un bērnudārza. Šobrīd mērķis nav strīdēties, bet meklēt šos 

iespējamos risinājumus, ko esam lietas labā darījuši, vai ko varētu 

darīt. Aicinājums ir meklēt priekšlikumus, ko varētu darīt attiecībā uz 

ietves uzbūvi, kā arī saprast to, kā līdz šim ir nonākuši Rekavā un cik 

tālu ir projekts par kuru jau tika runāts iepriekš, lai varētu piesaistīt 

finansējumu šiem darbiem. 

Izsaka viedokli Artūrs 

Buklovskis: 

Sīkāk paskaidro par situāciju Baltinavas ciemā un smago mašīnu 

intensitāti. 

Izsaka viedokli 

Sarmīte Tabore: 

Sīkāk skaidro par šo problēmu, kas jau ir vairākus gadus, lielo 

intensitāti. Skaidro, ka no savas puses ir runājusi ar Baltinavas pagasta 

iedzīvotājiem, kas piekrīt tam, ka vajadzētu uzstādīt zīmes ar 30 km 

ierobežojumu, kā arī uzskata, ka varētu uzstādīt radaru, kaut vai 

pārvietojamo un lūdz arī izskatīt šādu iespēju. 
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Izsaka viedokli Imants 

Slišāns: 

Skaidro, ka tikšanās laikā Balvos ar Satiksmes ministru Vitenbergu 

tika uzdots arī jautājums, kāda ir iespēja Baltinavā izbūvēt gājēju ietvi 

uz šī tranzītceļa un netika saņemta konkrēta atbilde, bet aptuvenā doma 

bija tāda, kamēr netiek veikta šī konkrētā ceļa pārbūve tikmēr arī netiks 

izbūvēta ietve. Jaūūtājums ir kā aktualizēt šo drošības jautājumu. 

Sīkāk skaidro par rekonstrukcijas darbiem, kas plānoti nākotnē. Jautā, 

vai tas būtu reāli vai nē piesaistīt šo uzbūvi Austrumu pierobežas 

programmai. Skaidro, ka šis jautājums ir ļoti aktuāls Baltinavas 

pagasta bērnu drošībai. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Skaidro, ka Balvos ir 2 tranzītielas, bet vai posmā Viļaka- Kārsava ir 

šis autoceļš un vai šie posmi par kuriem tiek runāts nebūtu attiecināmi 

uz tranzītielu posmu un tad varbūt iespējas būtu savādākas. Tad varētu 

domāt par trotuāra izbūvi, ātruma ierobežošanas zīmēm, gājēju 

pārejām ar brīdinājuma luksaforiem, par brīdinājuma radariem, kur 

parādās šie ātruma ierobežojumi, kas disciplin;e kaut kādā mērā 

autovadītāju. Skaidro, ka no savas puses izsaka priekšlikumu par šo 

brīdinājuma radaru, gan arī ciemos kā Bērzkalne attiecināt, ka tas ir 

tranzītielas posms, kur arī ir liela satiksmes intensitāte. Gribētu dzirdēt 

vai ir kaut kas jāraksta papildus no Balvu novada domes, vai jāvāc kaut 

kādi paraksti, lai stiprinātu šo viedokli un prasību. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Skaidro, ka šajā jautājumā varētu gari un plaši diskutēt par 

iespējamajām rīcībām, bet uzskata, ka sākumā būtu jābūt izveidotai 

darba grupai un tad jau nākt ar konkrētu priekšlikumu. Skaidro, ka 

vēlētos, lai Latvijas valsts ceļiem notiek sadarbība ar domi un tiek 

strādāts jau pie nākamajiem risinājumiem. No savas puses vēlas 

uzaicināt Stirāna kungu atbraukt ciemos uz Baltinavau, lai redzētu šo 

situāciju pie skolas. Skaidro, ka šeit ir gan Latvijas valsts ceļu, gan arī 

pašvaldības atbildība attiecībā uz iespējamajiem risinājumiem vai 

gatavību startēt projektos tad, kad parādās iespēja attiecībā uz ietves 

izbūvi. Skaidro, ka ir iesniedzis priekšlikumu - Izpilddirektorei 

iesniegt ziņojumu par iespējām izbūvēt gājēju ietves Kārsavas ielā, 

Viļakas ielā un Tilžas ielās Baltinavā līdz 2023.gada 11.decembrim ar 

konkrētiem priekšlikumiem, t.sk. drošības uzlabošanai līdz ietvju 

izbūvei. Skaidro, ka tas ir uzdevums, kas palīdz tālāk konkrētāk risināt 

turpmākos darbus, tai skaitā domājot par projektu ietves pārbūvei 

Baltinavas pagastā. 

Izsaka viedokli 

Voldemārs Stirāns: 

Skaidro, ka neredz nekādu problēmu un labprāt satiktos. Skaidro, ka ir 

ļoti atšķirīgas situācijas un Latvijas valsts ceļi nekad nav teikuši, ka 

netiksies un nerisinās kaut kādu problēmu. Skaidro, ja ir no 

pašvaldības puses kaut kādi priekšlikumi, tad lūdz sazināties 

telefoniski vai rakstot e-pastu. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Skaidro, ka labprāt uzaicinātu apmeklēt Balvu novadu un būtu 

jautājums par grants ceļu uzturēšanas kvalitāti un parādītu esošo 

situāciju. 

Izsaka viedokli 

Sergejs Maksimovs: 

Sīkāk skaidro par ietvju jautājumu risināšanu. Skaidro, ka tuvāko 5 

gadu laikā ņemot vērā ceļa stāvokli Baltinavā nav plānota 

rekonstrukcija. Par ceļa stāvokli Rekavā un trotuāra izbūvi. Šobrīd, ja 

tiek runāts par Baltinavas ceļu tad aptuveni nepieciešams finansējums 

30- 35 000 apmērā un būtu nepieciešams meklēt risinājumu. 
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Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Skaidro, ka idejiski sliecamies uz to, ka arī pašvaldība varētu šo darbu 

veikt, bet ir jābūt konkrētam priekšlikumam un izmaksām, apzinoties 

šo garumu, platumu un paredzamās izmaksas. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Skaidro, ka tas arī bija šī priekšlikuma mērķis, ka atsevišķi vajadzētu 

izrunāt aptuvenās izmaksas, piedāvājumus turpmākai rīcībai, kas 

uzdot jau arī projektēt, kā arī piedāvāt citus risinājumus. Izrunāt visu 

šo un tad nākt un izklāstīt konkrētu piedāvājumu. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Aicina apstiprināt iesniegto priekšlikumu Izpilddirektorei iesniegt 

ziņojumu par iespējām izbūvēt gājēju ietves Kārsavas ielā, Viļakas ielā 

un Tilžas ielās Baltinavā līdz 2023.gada 11.decembrim ar konkrētiem 

priekšlikumiem, t.sk. drošības uzlabošanai līdz ietvju izbūvei, par ko 

komitejas locekļi balso ar 6 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Sandra 

Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Jānis Trupovnieks) 

balsīm par, pret - nav, atturas- nav. Priekšlikums tiek atbalstīts. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Aicina šo sniegto informāciju pieņemt zināšanai. Tiek uzdots 

izpilddirektorei D.Tutiņai iesniegt ziņojumu par iespējām izbūvēt 

gājēju ietves Kārsavas ielā, Viļakas ielā un Tilžas ielās Baltinavā līdz 

2023.gada 11.decembrim ar konkrētiem priekšlikumiem, t.sk. drošības 

uzlabošanai līdz ietvju izbūvei. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

6 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Sandra Kapteine, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Informācija par Valsts reģionālā autoceļa P45 Viļaka-

Kārsava drošību Baltinavas ciematā tiek pieņemta 

zināšanai. Tiek uzdots izpilddirektorei D.Tutiņai iesniegt 

ziņojumu par iespējām izbūvēt gājēju ietves Kārsavas 

ielā, Viļakas ielā un Tilžas ielās Baltinavā līdz 2023.gada 

11.decembrim ar konkrētiem priekšlikumiem, t.sk. 

drošības uzlabošanai līdz ietvju izbūvei. 

 

4.§ 

Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu, lietošanas mērķu un apgrūtinājumu 

noteikšanu Balvu novada, Baltinavas pagasta nekustamā īpašuma “Degšņi” zemes 

vienības ar kadastra apzīmējumu 3844 012 0035 sadalei 

 

Ziņo Jana Krilova: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

6 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Sandra Kapteine, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 
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"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 

"Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu, lietošanas 

mērķu un apgrūtinājumu noteikšanu Balvu novada, 

Baltinavas pagasta nekustamā īpašuma “Degšņi” zemes 

vienības ar kadastra apzīmējumu 3844 012 0035 sadalei" 

 

5.§ 

Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu, lietošanas mērķu un apgrūtinājumu 

noteikšanu Balvu novada, Balvu pagasta nekustamā īpašuma “Atmodas” zemes vienības 

ar kadastra apzīmējumu 3846 005 0816 sadalei 

 

Ziņo Jana Krilova: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

6 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Sandra Kapteine, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 

"Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu, lietošanas 

mērķu un apgrūtinājumu noteikšanu Balvu novada, 

Balvu pagasta nekustamā īpašuma “Atmodas” zemes 

vienības ar kadastra apzīmējumu 3846 005 0816 sadalei" 

 

Komitejas loceklis S.Maksimovs atstāja komitejas sēdi. 

 

6.§ 

Par grozījumiem Balvu novada domes 2023. gada 24. augusta sēdes lēmumā Nr. 

413 (protokols Nr. 11., 6.§) nosaukumā “Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu, 

lietošanas mērķu un apgrūtinājumu noteikšanu Balvu novada, Vectilžas pagasta 

nekustamā īpašuma “Kapusala” zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 3890 006 0014 

sadalei” 

 

Ziņo Jana Krilova: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

5 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Sandra Kapteine, Anita 

Kokoreviča, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 
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"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 

"Par grozījumiem Balvu novada domes 2023. gada 24. 

augusta sēdes lēmumā Nr. 413 (protokols Nr. 11., 6.§) 

nosaukumā “Par zemes ierīcības projekta 

apstiprināšanu, lietošanas mērķu un apgrūtinājumu 

noteikšanu Balvu novada, Vectilžas pagasta nekustamā 

īpašuma “Kapusala” zemes vienības ar kadastra 

apzīmējumu 3890 006 0014 sadalei”" 

 

Komitejas loceklis S.Maksimovs atgriezas uz komitejas sēdi. 

 

7.§ 

Par nosaukuma “Lāčupes” piešķiršanu nekustamajam īpašumam Susāju 

pagastā, Balvu novadā, un nodošanu atsavināšanai 

 

Ziņo Inese Kaņepe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

6 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Sandra Kapteine, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 

"Par nosaukuma “Lāčupes” piešķiršanu nekustamajam 

īpašumam Susāju pagastā, Balvu novadā, un nodošanu 

atsavināšanai" 

 

8.§ 

Par nosaukuma “Masļenki” un adreses Viļakas iela 16, Baltinava piešķiršanu 

nekustamajam īpašumam Baltinavas pagastā, Balvu novadā un ierakstīšanu 

zemesgrāmatās uz pašvaldības vārda 

 

Ziņo Inese Kaņepe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

6 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Sandra Kapteine, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 
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"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 

"Par nosaukuma “Masļenki” un adreses Viļakas iela 16, 

Baltinava piešķiršanu nekustamajam īpašumam 

Baltinavas pagastā, Balvu novadā un ierakstīšanu 

zemesgrāmatās uz pašvaldības vārda" 

 

9.§ 

Par nosaukuma “Sprogaines” piešķiršanu nekustamajam īpašumam Susāju 

pagastā, Balvu novadā, un nodošanu atsavināšanai 

 

Ziņo Inese Kaņepe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

6 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Sandra Kapteine, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 

"Par nosaukuma “Sprogaines” piešķiršanu 

nekustamajam īpašumam Susāju pagastā, Balvu novadā, 

un nodošanu atsavināšanai" 

 

Komitejas loceklis Aldis Bukšs atstāja komitejas sēdi. 

 

10.§ 

Par ceļa servitūta līguma noslēgšanu Lazdukalna pagastā, Balvu novadā 

 

Ziņo Inese Kaņepe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

5 (Iveta Arelkeviča, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, 

Sergejs Maksimovs, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 
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Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 

"Par ceļa servitūta līguma noslēgšanu Lazdukalna 

pagastā, Balvu novadā" 

 

11.§ 

Par grozījumu Balvu novada domes 2023.gada 24.augusta lēmumā (protokols 

Nr.11., 16.§) “Par Balvu novada pašvaldībai piekritīgās zemes vienības Kupravas 

pagastā, Balvu novadā sadali, ierakstīšanu zemesgrāmatās uz pašvaldības vārda un 

nodošanu atsavināšanai ” 

 

Ziņo Inese Kaņepe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

5 (Iveta Arelkeviča, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, 

Sergejs Maksimovs, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 

"Par grozījumu Balvu novada domes 2023.gada 

24.augusta lēmumā (protokols Nr.11., 16.§) “Par Balvu 

novada pašvaldībai piekritīgās zemes vienības Kupravas 

pagastā, Balvu novadā sadali, ierakstīšanu 

zemesgrāmatās uz pašvaldības vārda un nodošanu 

atsavināšanai ”" 

 

Komitejas loceklis Aldis Bukšs atgriezās uz komitejas sēdi. 

 

12.§ 

Par Viļakas novada domes 2014.gada 31.jūlija lēmuma “Par zemes vienības 

ieskaitīšanu pašvaldībai piekritīgajā zemē” (protokols Nr.13, 21.2.&) un 2014.gada 

28.augusta lēmuma “Par grozījumiem lēmumā” (protokols N.15, 16.3.&) atcelšanu 

 

Ziņo Inese Kaņepe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

6 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Sandra Kapteine, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 
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          Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 

"Par Viļakas novada domes 2014.gada 31.jūlija lēmuma 

“Par zemes vienības ieskaitīšanu pašvaldībai piekritīgajā 

zemē” (protokols Nr.13, 21.2.&) un 2014.gada 28.augusta 

lēmuma “Par grozījumiem lēmumā” (protokols N.15, 

16.3.&) atcelšanu" 

 

13.§ 

Par medību tiesībām Arvīdam Rēdmanam Susāju pagasta nekustamajos 

īpašumos 

 

Ziņo Ilze Avota: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

6 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Sandra Kapteine, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 

"Par medību tiesībām Arvīdam Rēdmanam Susāju 

pagasta nekustamajos īpašumos" 

 

14.§ 

Par medību tiesībām Mednieku un makšķernieku biedrībai "Bērzkalne" 

Bērzkalnes pagasta nekustamajos īpašumos 

 

Ziņo Ilze Avota: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

6 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Sandra Kapteine, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 

"Par medību tiesībām Mednieku un makšķernieku 

biedrībai "Bērzkalne" Bērzkalnes pagasta nekustamajos 

īpašumos" 
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15.§ 

Par Balvu novada pašvaldībai piekritīgās zemes vienības Kubulu pagastā, Balvu 

novadā sadali, zemes lietošanas mērķu noteikšanu un nodošanu valstij, LR Zemkopības 

Ministrijas personā, bez atlīdzības. 

 

Ziņo Andris Zelčs: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

6 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Sandra Kapteine, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 

"Par Balvu novada pašvaldībai piekritīgās zemes 

vienības Kubulu pagastā, Balvu novadā sadali, zemes 

lietošanas mērķu noteikšanu un nodošanu valstij, LR 

Zemkopības Ministrijas personā, bez atlīdzības." 

 

16.§ 

Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu, lietošanas mērķu un apgrūtinājumu 

noteikšanu Balvu novada, Susāju pagasta nekustamā īpašuma “Ūdeņumājas” zemes 

vienības ar kadastra apzīmējumu 3878 004 0021 sadalei 

 

Ziņo Jana Krilova: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

6 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Sandra Kapteine, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 

"Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu, lietošanas 

mērķu un apgrūtinājumu noteikšanu Balvu novada, 

Susāju pagasta nekustamā īpašuma “Ūdeņumājas” 

zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 3878 004 0021 

sadalei" 
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Sēdi slēdz plkst. 11:52 

 

Sēdi vadīja - 

Komitejas sēdes vadītājs                                                                                  Jānis Trupovnieks 

 

Sēdi protokolēja –  

sēžu protokolu vadītāja                Jūlija Korlaša 

 

 


